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Technische vraag bij de collegebrief over de luierinzameling: 
Er wordt gesproken over een kostenplaatje van circa €27.500 op jaarbasis. 

1. Hoe is deze rekensom tot stand gekomen?
In het onderzoek luierinzameling dat in mei 2019 is uitgevoerd voor de gemeente Leiderdorp 
door een adviesbureau wordt gesproken van een kostenpost van circa € 27.500,- per jaar voor 
gescheiden inzameling  van luiers. Wanneer uitvoering van luierinzameling wordt opgestart zal 
een meer gedetailleerde berekening plaats vinden. 

2. Zijn hier de besparingen (minder restafval) ook afgehaald?
Nee. De verwerkingskosten voor verwerken van luiers en restafval zijn nagenoeg gelijk, 
namelijk ongeveer € 100,- per ton. De extra kostenpost van € 27.500,- is voor inzameling en 
transport van luiers. 

3. Is er een beeld te geven van de kostenontwikkeling in de toekomst, uitgaande van een mogelijke 
vergroting van de capaciteit?
Momenteel staan de prijzen in de afvalbranche continu onder druk. Recentelijke gehouden 
aanbestedingen hebben uitgewezen dat de kosten flink stijgen. Een vergroting van de 
capaciteit voor verwerking van luiers zal daarom niet automatisch een kostendaling per ton tot 
gevolg hebben.


